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美商福特六和汽車公司徵才訊息
)
【客製化零件設計工程師】Vehicle Personalization Accessory Design Engineer
【職務名稱】：Vehicle Personalization Accessory Design Engineer 
[bookmark: _GoBack]【需求人數】：5~6人
【職務類別】：機械工程師、機構工程師、零件工程師
【職務說明】：
1. Coordinating the design and development of Automotive Accessory components(e.g. spoiler, roof rack, skirts, mud flap, scuff plate, floor mat, trunk tray, interior trim)
2. Create and modify design of accessory parts to meet all engineering requirements, up through and including scheduling and releasing drawings
3. Execute design in CAD by instruction to CAD modeler or supplier engineer
4. Follow responsible parts through validation and launch including problem solving of technical issues
5. Proactively improve design cost, quality and function for responsible accessory parts in production
6. Lead and participate in cross functional decision making teams 
【上班地點】：桃園縣中壢市中華路一段705號
【出差外派】：需出差，一年累積時間約1個月內
【工作待遇】：面議
【可上班日】：ASAP
【上班時段】：日班
【休假制度】：依公司規定

資格條件：
【學歷】：大學(含)以上
【科系】：機械工程相關、航太工程相關、工程學科類全部
【工作經驗】：不拘
【語文條件】：英文聽說讀寫流利
【擅長工具】：AutoCAD
【工作技能】：電腦輔助設計軟體操作、繪製2D╱3D模具設計圖
【具備駕照】：普通小型車

其他條件：
1. Experiences in automotive component or system development is a plus
2. Interpersonal skills to work effectively with suppliers, affiliates, and global team.
3. Demonstrates team orientation.
4. Familiar with CAD (Catia V5) 

職務聯絡人：趙小姐
職務E-mail：jchao6@ford.com 
應徵方式：請將應徵履歷寄到上述職務E-mail信箱
